
 

 

 

 

 

 

Commissie 4 ‘Thuis in Tienen’:  

vrije tijd, sociaal beleid en OCMW 

 

verslag van 27-03-2019 

verslaggever Nicky Martens 

voorzitter Nicky Martens 

agenda Goedkeuring verslag, Agenda punten GR, Stand van zaken werking schepenen, Varia 

aanwezig Schepenen Wim Bergé en Ine Tombeur, Raadsleden Jean Defau, Bernard Vandereyken, Karin 

Struyf, Dirk Smolders, Liesbeth Vanderloock, Nicky Martens, Werner Thomas, Nele Daenen, Myriam 

Cosse, Sabrina Willems, Rita Vanlangendonck, Rudi Hendrickx. 

Verontschuldigd     Raadslid Nina Ercegovic 

 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

Opmerking; In het verslag staat foutief Martine Rens vermeld, dit moet Myriam Cosse zijn. 

Agenda punten gemeenteraad 

Heldenbar 

Toelichting schepen Wim Bergé:  

Heldenbar wordt net als vorig jaar uitbaten door verenigingen. Kandidaturen kunnen vanaf woensdag 3 

april 18u worden ingediend, dit tot 23 april om 24u.  

Bij de verdeling wordt rekening gehouden met een aantal criteria. Bv. Originaliteit, aanpak, ,,, 

Vorig jaar hielden 16 verenigingen de bar open.  

Verschillend met dit jaar is de verdeel sleuteldrank voor de drank. Voordien 70% verenigingen en 30% 

stad.  Nu enkel de effectieve kost. Er wordt samengewerkt met een andere brouwer. Niet Hoplinter maar 

Vancraenenboek, 

 

Vraag raadslid Werner Thomas: Waarom deze brouwer?   

Antwoord Schepen Wim Bergé: Deze heeft ingetekend op de aanbesteding en er wordt ook samengewerkt 

met deze leverancier voor als Houtemveld en cc kruisboog.  

 

Vraag raadslid Els Moyens: Hoe werkt de regeling m.b.t. verzekering voor de uitbating van de Heldenbar? 

Valt dit onder verantwoordelijkheid van stad Tienen of de verenigingen zelf?  

Antwoord Schepen Wim Bergé: De verengingen dienen zelf een uitbatingsverzekering te hebben. 

 

Jeugdraad 

Toelichting Schepen Wim Bergé: 

Decretaal is dit de enige verplichte adviesraad. via de nieuwe aanpak willen we ook inspraak van jongeren 

die niet rechtstreeks zijn aangesloten bij een (klassieke) jeugdvereniging bevorderen. 

Momenteel is er een beperking van het aantal leden van het bestuur (Max 10). Dit wordt verhoogd naar 20 

en het bestuur focust zich in thematische werkgroepen.  

 

 

  

 

V E R S L A G 



 

 

Vakantieaanbod vrijetijdsdiensten 

Toelichting schepen Wim Bergé: 

Samenvatting van de wijzigingen in het regelement:  

- Nieuw inschrijvingssysteem; reeds gebruikt in krokusvakantie.  

- Kan niet meer via overschrijving worden bepaald 

- Attesten ziekenfonds komen automatisch 

- Samenwerking over de verschillende stads dienstendiensten om thema kampen te bekomen. 

- Afhalen van de kinderen binnen 15 min wordt financieel gesanctioneerd. (7 euro i.p.v. 4 euro) 

Tenzij onder verzachtende omstandigheden. 

 

Opmerking raadslid Jean Defau: Het is positief dat de regelementen de aanpassingen duidelijk 

gemarkeerd staan. Het zou aangenaam zijn als dit uniform voor alle reglementen werd toegepast.  

 

Vraag raadslid Nicky Martens: Contactpersoon en nummer in geval nood allemaal geschrapt. Wie valt er 

dan te contacteren in geval van nood? 

Antwoord schepen Wim Bergé: Wordt nagevraagd. 

 

Geagendeerde varia SP.A – Raadslid Jean Defau m.b.t. visie directeur woonzorgcentrum 

Toelichting schepen Ine Tombeur:  

Er wordt gewerkt aan een nieuwe visie rond woonzorgcentrum. 2019 is een overgangsjaar en lopende 

zaken. De toenmalige directeur heeft een nieuwe uitdaging gekozen. Geert Rogge, de voormalige directeur, 

kom deeltijds terug. Daarnaast zijn we opzoek naar expertise via een overheidsopdracht. Deze fase gaat 

een rechtstreekse aanwerving vooraf om de evolutie naar een hedendaags zorglandschap mogelijk te 

maken. 

 

Geagendeerde varia SP.A – Raadslid Nele Daenen m.b.t. Viander 

Toelichting schepen Wim Bergé: 

Er is een vraag uitgeschreven om de cafetaria via een pop-up systeem uit te baten van 15 mei tot  15 

oktober. Ondertussen denkt stad na over toekomst van het domein.  

 

Vraag raadslid Els Moyens: Is er een samenwerking tussen de Tiense horeca uitbaters een mogelijkheid? 

Het is hard zoeken naar locatie om iets te gaan drinken na 10u in Tienen. Een signaal van het 

stadsbestuur om het sociaal leven in Tienen te boosten is geen overbodige luxe. 

Antwoord Wim Bergé: Die optie is nog niet op tafel gekomen. De inschrijving om het pop-up systeem is 

momenteel het scenario waarmee verder gegaan wordt. We hadden ook voor een samenwerking of 

afwisseling van verenigingen kunnen gaan zoals raadslid Nele Daenen voorstelde maar dit doen we reeds 

in Heldenbar.  

 

Vraag raadslid Nele Daenen: Wat zijn nu de specifieke voorwaarden voor de uitbating? 

Antwoord schepen Wil Bergé: De focus ligt op een ruim aanbod van dranken en ijsjes. Aanbieden van 

snacks is een pluspunt. Net als bijzonder activiteiten, langere openingstijden, ...  

Geagendeerde varia SP.A – Raadslid Jean Defau m.b.t. erfgoedsite 

Niet toegelicht.  

 

 

 

  



 

 

StaVaZa bevoegdheden Schepen Tombeur 

• Infosessie nieuwkomers: Deze worden 3x per jaar georganiseerd. Vroeger heel weinig bereik maar 

sinds de samen werking met CVO Volt en Open school is dit verbeterd. Hier krijgen nieuwkomers 

bijvoorbeeld info over recyclage, het sociaalhuis, de werking van het stadhuis,… De uitleg gebeurt 

in samenwerking met de lesgevers om taalbarrières te voorkomen. 

• Digitaal loket: Gaat maandag online. Tienen is pilootgemeente voor dit project. Het systeem biedt 

een handig overzicht voor de ouders, makkelijke registratie en geeft de optie om voorkeur crèches 

aan te geven. Er is nog steeds een fysiek loket bij dienst onthaalouder. Door de centralisatie van 

de informatie is er een duidelijk op de tekorten. (Specifieker doelpubliek, regio en periode) 

• Bijzonder comité krijgt een rondleiding in het OCMW en toelichting over de werking  van de 

maatschappelijk werkers.  

• BCSD Werken naar efficiëntie, i.v.m. andere steden kunnen we het nog beter doen. Systeem Siera 

2.0 wordt tegen volgend jaar gebruikt. 

StaVaZa bevoegdheden Schepen Bergé 

• Verdere evolutie naar de nieuwe vorm cultuur- en sportraad. (Zie toelichting vorige commissie)  

• Bloesem activiteiten 28 april: theaterwandeling via app te volgen in de Lounge in Sint-Magriet-

Houtem.  

• Drumevent op 28 april in de Manege  

• Planning Vianderfeesten: concept voor 17 augustus is rond.  De planning voor zondag wordt nog 

bekeken met de verenigen van de Viander.  

 

 

Varia/vragenronde 

 

• Vraag raadslid Els Moyens: Niet alle bijlagen waren beschikbaar ivm reglement paarden processie: 

protocol comité niet in bijlage. Afdwingen verkeer politie zijn niet overgenomen in de 

politieverordeningen. Is dit protocol al goedgekeurd? Goed document maar ontbreken van 

voetgangerszone.  

 

Antwoord Wim Bergé: is een vraag voor de commissie veiligheid  

 

• Vraag raadslid Nele Daenen: In het besluit omtrent de opstelling van de kermiskramen bij de 

paasprocessie in Hakendover ontbreekt de inplanting in bijlage. 

 

Aanvulling raadslid Jean Defau: Het is zeer storend dat de geleverde info niet volledig is. Dit is ook het 

geval bij de bijlage van de bestelbonnen.  

 

Antwoord schepen Wim Bergé: Dit is een terecht punt, deze documenten grondig doornemen en 

controleren is deel van de taak van de gemeenteraad. Hier moet nog aan worden gewerkt naar mate 

we meer bekend zijn met het nieuwe digitale systeem. 

 

 

• Vraag raadslid Karin Struyf: Waar worden de verveningen die vroeger in OC Hakendover zaten gehuisd 

tijdens de bouwwerken? 

 

Antwoord schepen Wim Bergé: Veel van de verenigingen zijn nu naar de nieuwe zaal in Bost (Bv 

fanfare, toneel,...)  

 

Aanvullende vraag raadslid Nele Daenen: De sloping werd goedgekeurd. Waarom is dit een afzonderlijk 

deel van de bouw van het nieuwe project? Wanneer worden deze werken uitbesteed worden? 



 

 

Antwoord schepen Wim Bergé: Het scheiden van de afbraak en bouw aanbesteding gebeurt wel vaker. 

Wanneer de aanvang van de werken is, is nog niet duidelijk. Wordt nagevraagd. 

 

Aanvullende opmerking Karin Struyf: Er zijn nog verschillende verenigingen zonder accommodatie. 

Werd er reeds gewerkt met het idee om kerken te gebruiken om het moment van leegstand?  

 

Antwoord schepen Wim Bergé: Voor de kerken in Tienen is  reeds bestemmingsplan opgesteld. Elke 

vereniging wil graag een locatie met voldoende berging maar dit is op dit moment niet haalbaar.   

 

Aanvullende vraag Nicky Martens: Welke acties gaan er nog gebeuren in het kader van herbestemming 

van de kerken.  

 

Antwoord schepen Ine Tombeur: De herbestemming van de kerken gebeurt niet uitsluitend door stad 

Tienen maar is een intense samenwerking met de kerkfabrieken. 

  

Aanvullende vraag raadslid Els Moyens: Is er gekeken naar de optie om het Houtemveld meer open te 

stellen voor verenigingen? 

Antwoord schepen Wim Bergé: De zalen van het Houtemveld zijn bijna continue verhuurd. Tenzij tijdens 

de daluren vlak na schooltijd, maar dit zijn geen geliefde uren.  

 

 

** Vergadering gesloten om 20u08** 

 

 

 

 

 


